



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2024-12-19

**Tid: 12:04**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK24	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM24	MIKAEL ERIKSSON
ORDFÖRANDE FARM25	EMMA CHAN

## §1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:04!

## §2 Val av justerare

Nils Grimbeck väljs till justerare.

## §3 Adjungeringar

**Beslut:** Att adjungera in Emma Chan med närvaro och yttrande rätt

## §4 Runda bordet

### §4.1 Kärnstyret

Alexander: Sektionsmöte förra torsdagen, Ku där de pratades om kårappen som är under fortsatt utveckling. Planen är att alla event ska ligga där i framtiden. FuM igår, inte jättemycket relevant, de ska utöka JA när fler studenter kommer hit och då ta bort spelrummet.

Marcus: Haft möte med gameboy och foton inför deras aspningar.

Elin E: Har haft aspmöten med Marcus. Planerat åsiktsprogram och utbildningar inför våren.

Elin G: Jag har inte gjort så mycket sen sist, antecknat sektionsmöte. Skickat accesser för nästan alla nyinvalda.

Elias: Samlar ihop och gör klar bokföringen. Julie har gett oss lite mer pengar som kan spenderas på specifika saker vilket är nice.

### §4.2 DP

Alla återhämtar sig från julbordet.

### §4.3 F6

Taggade på julledigt, en frukost kvar imorgon. Det har kommit hyfsat många på frukostarna.

### §4.4 FnollK

De mår bra, mycket med inval och grejer, börjat kika på överlämning.

### §4.5 SNF

SNF mår bra, förra måndagen var det UU där det pratades om att ha kandidatutbildningar på engelska och hur antagning till dessa isåfall görs. Förra veckan var det SNFika och pluggkväll. För att få fika var man tvungen att svara på ett formulär vilket samlade in en del åsikter och intressanta tankar.

§4.6 Foc

Nicco delar ut paj som Mikael har fixat, det är det mesta han gjort i veckan, Foc mår bra.

§4.7 FARM

Utvärderat mässa och börjat planera överlämning och taggar jul.

§5 Incidenter kopplat till phaddring

För incidenter som sker under året görs sällan avstängningar för kommande mottagning vilket brukar ske för incidenter under mottagningen. Om man gjort något dumt utanför mottagningen kanske man inte är lämplig phadder. Lo funderar på om man kan göra en anmälning mer än säga "jag ska phaddra", på detta sätt kan NollK lite mer välja ut phaddrar. En incident där man behandlat någon dåligt bör vara en grund för att inte få phaddra. Viktor tycker att det låter bra så länge det är ett lätt formulär att fylla i och ingen jobbig tröskel. På detta svaras att phaddrar ändå borde vilja vara med och vill man det så är det inte jobbigt att fylla i ett formulär. Det påpekas också att avstängning även under mottagningen kan bli ett längre straff eller ett ytterligare straff. Gör man något LP2 och blir avstängd kan man sen bli straffad för samma sak senare. Detta är dock vad som sker med incidenter under mottagningen, när man stängs av från den kommande. Marcus säger att vi i grunden måste ändra synen på phaddring. NollK tycker det låter bra att man kan begränsa och "välja" lite för att nollan ska ha bra "vägledare".

§6 Uppförande på sektionsmöte

På sektionsmötet tyckte kärnstyret att det var väldigt mycket oordning och skämt från flera håll vilket gjorde att det tog väldigt lång tid och dessutom inte passar sig. Detta tycker vi att styret inte ska bidra eller uppmana till. Därav ser vi gärna att man säger till sina kommittémedlemmar att sköta sig. Det poängteras även att vi förväntar oss nyktra sektionsmedlemmar på mötena och att det inte är okej att dricka i högskolans lokaler. Vi funderar över om man kan valbereda fler och ValB är inte helt emot att valbereda hela FiF då de redan gör förtroendeposterna.

§7 Korridoren

Det har senaste veckan varit extremt stökigt både i korridoren och på styretummet och det är inte okej. Man ansvarar för att städa upp och för allas trevnad städar man efter sig. Man borde även städa på toaletten som kan bli väldigt skitig. Läget i korridoren känns lite lugnare men reglerna håller i sig.

§8 Hälsöföreläsning

GS brukar ha en hälsovecka och vill till denna hyra in en hälsoexpert, Mårten Nylén, och undrar om vi vill vara med på detta. Det kostar totalt runt 50 000 kronor och vi skulle isåfall dela kostnaden. Vi undrar hur många av våra sektionsmedlemmar som hade gått och om det är värt pengarna. Vi hade gärna varit med om det varit en mindre summa.

§9 BalNGT arbetskläder

BalNGT vill köpa byxor, hängslen och fluga, vår policy säger dock att det endast är ett plagg man får köpa. Det hade varit rimligare med en kostym, man måste även ha loggan på varje del. Vi tycker dock att de borde få detta om det är till en rimlig peng och ber de därför se över vad de vill ha och skicka ett förslag.

§10 Äskningar

Vi har fått in två äskningar.

§10.1 Ny skärm

TalP har äskat om en skärm så att de kan se vad som presenteras på skärmen under sektionsmöten. Denna skärm skulle även kunna användas för bokföring. Vi har inte fått in det som ett "riktigt förslag" och vill gärna ha det för att få ett riktigt beslutsunderlag.

**Beslut:** Att neka äskningen om en ny skärm.

§10.2 Gameboy

Gameboy vill äska mer för en asplunch och aspplaggstillverkning. De har 1000 kronor i aspbudget och vill ha 1200 till för att få en bra start på aspningen. De har utökat sin aspning mycket iår och då räcker inte deras budget. Lo

och Marcus har haft möte med dem och tycker att det låter rimligt men att problemet är om vi har pengar till detta samt om vi tycker det är rimligt att aspningar byggs ut. Vi tycker att det är rimligt att alla ska få ha en aspning så som de vill.

**Beslut:** Att godkänna gameboysäskning på 1200 kronor till en asplunch och asplaggstillverkning.

## §11 Övriga frågor

### §11.1 Påminnelser

Serveringstillstånd för LP3 och 4 önskas skickas till Alexander så snabbt som möjligt.

Vi ska skicka en preliminär anmälan till SaFT som är 9-11 maj nästa år. Vi kommer troligen åka tåg till Stockholm sen natttåg till Umeå. De som inte har får gärna svara Alexander så snabbt som möjligt. På tal om detta så diskuteras sektionsmötet i LP4 där Alexander har pratat med talP om datum och det verkar bättre att ha det veckan efter SaFT så det blir antagligen på tisdagen den 13/5.

## §12 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:06!

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign